
 
 
 
 

Referat fra generalforsamling i S/K – 80 
Tirsdag den. 31. marts 2009 

 
Denne gang var der mødt hele 20 stemmeberettigede frem.  Formanden startede med at 
byde velkommen og vi overgik derefter til dagsordenen. 
 
1. Valg af dirigent 
 
Richardt Andersen blev traditionen tro valgt til dirigent. 
 
2. Bestyrelsens beretning  
 
Formanden startede med at konstatere, at regnskabet viste et positivt resultat. Dette 
skyldes bl.a., at der sidste år ikke blev afholdt fastelavnsfest og for første gang i for-
eningens historie heller ingen Skt. Hans fest. Det er ærgerligt, da det er en god tradition. 
Det fik formanden til at formane, at såfremt der heller ikke bliver Skt. Hans fest i år, så må 
der ikke smides grenaffald på bålpladsen og bliver der et arrangement, så må man først 
begynde at lægge grenaffald fra 1. maj.  
 
Foreningens hjemmeside er kommet i gang og bestyrelsen vil forsøge at holde medlem-
merne orienteret gennem hjemmesiden bl.a. ved at lægge referat fra generalforsamling 
m.v. ud på siden. Har man billeder fra foreningens start eller nogle historier, der skal tages 
op, så kontakt bestyrelsen. 
 
Der er i det forløbne år tilsluttet fiberflex hos de medlemmer, der har ønsket det. Der er 
ikke tilgået bestyrelsen oplysninger om, at der skulle være nævneværdige problemer med 
stabilitet eller kvalitet.  
 
Der blev sidste år udlagt gift mod ”dræbersnegle” i området mod Ribevej. 
 
Legepladsen er efterhånden ved at være nedslidt. Der er derfor afsat lidt flere penge til 
renovering og opdatering af denne. Enkelte redskaber står for fuldstændig udskiftning. Det 
har vist sig at det er temmelig dyrt at indkøbe godkendte legeredskaber, hvorfor der er lagt 
lidt flere penge til. Dette i erkendelse af, at det formentlig vil være svært at få foreningens 
medlemmer til at deltage i etableringen af legepladsen. Dette er baggrunden for at denne 
post på budgettet er blevet dyrere end først antaget. 
 
 
 
Beretningen blev sat til debat. Der var en enkelt indsigelse mod at der ofres så meget på 
legepladsen. 
 



Det blev oplyst at der stadig er støjgener fra Rival, og der blev henvist til sidste års 
generalforsamling, hvor bestyrelsen lovede at gå ind i sagen.  
Formanden forklarede, at det var aftalen, at de berørte skulle melde tilbage med oplys-
ninger om omfanget og tidspunkterne for generne, men da der ikke kom nogen tilbage-
melding, har bestyrelsen taget det som udtryk for, at problemet var løst på anden vis.  
Det er aftalt, at der i nærmeste fremtid samles fakta vedr. støjgenerne, hvorefter bestyr-
elsen vil være behjælpelig med at få en løsning på problemet. 
 
Beretningen blev herefter godkendt. 
 
3. Aflæggelse af regnskabet. 
 
Leif gennemgik regnskabet. Der var igen i år brugt væsentligt mindre på vedligeholdelse af 
fællesarealerne samt snerydning og græsslåning. Heller ikke kontoen for møder og fester 
er brugt fuldt ud, fordi fastelavn og Skt. Hans arrangementerne ikke blev afholdt. De 
60.000 kr der var afsat til legepladsen er ikke brugt, men overført til dette års budget.  
 
Regnskabet godkendt. 
 
4. Indkomne forslag. 
 
Der var ingen indkomne forslag. 
 
5. Fremsættelse af budget og fastsættelse af kontingent. 
 
Leif redegjorde for, at der er igen i år afsat 60.000 kr. til legeplads, hvilket skal ses 
sammen med det tilsvarende beløb, der var afsat sidste år. Der er derfor i alt 120.000 kr 
afsat til legepladsen. Der er indhentet et tilbud på flere redskaber, men der er ikke 
besluttet noget vedr. hvilke redskaber der skal købes. Dette er derfor åbent for et evt. 
legepladsudvalg. 
Der blev argumenteret mod at bruge ”så mange penge” på legepladsen. Der blev foreslået 
en kontingentnedsættelse i stedet. 
Bestyrelsen lovede, at der selvfølgelig kun bliver brugt de nødvendigt midler til lege-
pladsen.  
Spørgsmålet om kontingentnedsættelse vil blive bragt op på næste års generalforsamling. 
 
Budgettet blev herefter vedtaget og kontingentet forblev uændret. 
 
6. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer. 
 Leif Jensen, Richardt og Jan blev alle genvalgt. 
 
7. Valg af 2 suppleanter.  
 Sonja Christensen (S1) og Henrik Fjendbo (S11) 
 
8. Valg af 2 revisorer. 
 René Elgaard (K53) og Mogens Leth Jørgensen (S47) 
 
9. Valg af 2 revisorsuppleanter. 



 Poul Christensen (S1) og Steen Ilsøe (S45) 
 
10. Festudvalg. 
 Kurt og Liselotte Frandsen (K44) og Henrik Grünberg (K24)  
 
10a. Legepladsudvalg. 
 Charlotte (K23), Henrik Fjendbo (S11), Jegvan Hansen (K46), Karen  
 Grünberg (K24) og Sonja Christensen (S11) 
 
Dejligt at konstatere at alle udvalg blev fuldt besat.  
 
11. Eventuelt. 
 
Der blev forespurgt vedr. klipning af træerne langs vejene. På en enkelt stikvej havde man 
selv bestilt en gartner til at klippe træerne.  
Foreningen har selvfølgelig vedligeholdelsespligten på fællesarealerne. Det er dog helt 
klart, at såfremt foreningen skal forestå klipningen af træerne, så foregår det ved kontakt til 
bestyrelsen og ikke ved autonomt at tilkalde forskellige gartnere. Benytter man denne 
fremgangsmåde kommer man selv til at betale udgifterne. 
 
Der blev forespurgt om vedligehold af det grønne område mod Ribevej. Der tages kontakt 
til kommunen m.h.p. oprydning og fældning af træer, der rækker ind over haverne. 
 
Tilfældet Rival blev atter bragt op, idet Jegvan (K46) gerne ville medvirke i initiativer, hvis 
andre havde sat noget i gang. 
 
 
Generalforsamlingen overgik herefter til den kulinariske del af arrangementet, de 
sædvanlige franskbrød m. ost eller rullepølse og en god kop kaffe.  
 
 
M.v.h. 
 
Bestyrelsen S/K -80 


